
ZADOBROVA-SNEBERJE
Začetek leta je v naši KS zelo raz-

giban. Nekaleri pravijo, da je lo ias
skupščin, občnih zborov in drugih
dcjavnusti v krajevnih organizacijah
in društvih.

Začnimo kar pri skupstini kra-
jevne organizacije ZB NOV. ki jc v
naši KS zelo delavna. IV*. junuarja
1984 >o se zbrafi njeni člani na lctrii
skupščini. Dvcrrano, v katcri jc poic-
kala, so napolnili do zadnjega količ-
ka. P« iAolitvi organov >kupščinc je
prcd^ednik Slane Bobnai izčrpno
poročal o dvolctncm dtlcnanju or-
pmi/sicije. Poleg nktiiulnih /;ide\. ki
tarejo samo organizacijo, jc govoril
ludi o mcdnarodncm pokižaju in šc
poscbej o sprašanjih. ki se nanašajo
na ncuvrščcnc države. Palom so /
enomimitnim molkcm počaslili
spomin na umrle člant. ki so pn-mi-
nili v /adnjih dveh letih. Po poročilu
prcdsednika je /elu i/črpno poriKilo
podala tajnica organizacije Tončka
Kokelj. ()dbiu je bil /clo.delaven,
imcl jc 11 scj. Organizacija štcje
sedaj 16d članm, med njimi je 9(1
moških in 76žensk. Internirancev jt
32. Ob 8. marcti so obiskali 6 žcna,
med njimi tudi malcr padlcgu parti-
/ana Marijo Možina ob 95. življenj-
skcm jubilejti. Zelo zav^eto deluje
komisija za zgodovino našcga kraja
mcd NOB in prcd njo. Zbrano je ve-
liko graUiva, tako da so že pripravili
/a izdajo prv i /\ c/ek. Teža\ e so le sc
v denarjem /a lisk. Spominsko obc-
Icžje šc vcdno oskrbujc s e\ eljem Jo-
žica Snoj, za okolico pa skrbi Tonc
Kozmun. Še vedno pa ni urejcn spo

menik žrtvam. .ki stoji ob Sa\i pri
Šentjakobskem mostu.

Za članc organizacije so organi/i-
rali številnc izlete. Poscbno je bil pri-
jeten izlet v Bazovico, kjersopoložili
venec k spomeniku bazo\iškim
žrtvam. Sprejeli s*i jih tudi italijanski
pariizani. Obiskali so še llirsko Bi-
strico. kjer so puložili \cnec k spo-
meniku prekomorcem, in sc udeležili
pnrcdiue Ravensbriiškc kantatc \
Domu ivana Cankarja v Ljubljani.

V ruzprau po portKilih so sodelo-
\ali predsednik skupščiiii; KS Jože
PočKavsck. ki jc govmil o dclu in o
jiospodarski politiki v KS. Bogdan
Slurrn jc podal varnostno oceno.
prcdsednik KK SZDL. Jože Benčina
pa jc poročal o delu vsch DPO in
društev v KS.

lz\v)lili so nov upravni in nadzorni
odbor. Predscdnik bo še naprej
Stane Bobnar. p«dprcdsednik Kazi-
mir Klešnik, tajnica Tončka Kokelj.
blagajnik pa franjo Kos.

V zadnjem času je bilo delo pred-
sedslva naše KK SZDL zelo razgiba-
no. Dclati jc priscl no\i tajnik naše
KS Bojan Zomik. Člani predsedstva
upajo. da bo njegcno delo uspešno.

Na 2. seji prcdsedstva KK S7.DL
so obravnavali predloge /a podeiitev
srcbrnega pri/nanja UF m leto 19K4.
Prispeli so trije predlogi. kdo ga bo
dobil, bomo poročali pozneje. Prav
lako s<> obravnavali predloge za po-
delilev bronaslih priznanj OF in
priznanj KS ob našem krajcvnem
prazniku..

Na začetku fcbruarja je prcdsed-

slvo naše KK SZDL sklicalo tc-
meljno kandidacijsko konferenco. ki
je bila dobro obiskana. Začel jo je
predsednik Južc Benčina. Po iz\61i-
t\ i delovnega predsedstva je bil sprc-
jet poslovnik temeljne kandidacijske
konference. Nato so razpravljali o
predlogih e\idcntiranih kandidatov
/a nosilce funktij \ skupščinah DPS
in SIS repnblike. roeMa in občinc. o
prudlogih za predsednika in člana
prcdsedslva SRS, za no\ e člane dele-
gacijc za zbor republik in pokrajin
skupščinc SFRJ. Vsi riavzoči so nato
ocenili deio naše temeljne delegaci-
jc, ki jo vodi predsednica Jožica Vre-
celj. Delegacija je bila v clveletnem
mandatu zclo dclavna. Imela jc ]X
scj na sedcžu naše KS. udelcžila se je
vseh 2 1 sej na Sob Mosle-Polje, bila
jc na dveh poscbnih »ejah SIS Sob.
sodelo\ala je v IS razpravah na Sob
Mostc-Poljc, jc med listimi pctiim
KS \ občini, ki se stalno udeležujcjo
sej, obravnavala je 14 pobud kraja-
nov, posredovala 17 • delcgatskih
vprašanj na Sob Moste-Poljc tcr
predložila 7 mnenj in dopolnitcv za
razn<: poročila Sob Mostc-Polje tcr
prcdložila 7 mnenj in dopoinitev za
razna poročila Sob Moste-Polje, ki
so sc nanašala na naše probleme in
probleme šireega družbenega pome-

Razprava je bila zelo živa. Govurili
so o komunalnih zadevah, kot so ir-
govine, ceste, semafori/.acija v KS,
prometni re/im, telefun, se pravi o
v»tm, kar (are naie krajanc. Zani-
mali so se ludi, kaj je s plačilom ploč-
nika na Šmartinski cesti in elcklrične
napeljave od odcepa Šmartinske
ceste do hiš (este na Ježah št. 6a dn

6d v Sneberjah. Na koncu M> pouda-
rili, da se bodo zavzemali za uresnki-
lev čimvečjega števila zastavljenih
nalog, hkrati pa bodo sprcmljali.
spodbujali in pmredovali, da se bodo
zadeve > okviru mo/nosti in v prid
kraiaoov bilrejc pomikale k cilju.

Takoj po tcmeljni kandidacijski
konferenci pa je med občane. po-
sebno tiste s Šmartinske cestc. pnšla
zelo nespodbudna \ est. da kl jub novi
pošti in telelonski ccntrali \ No\ih
Jariah.kinaj bi ju zgradili. ni možno-
sti da bi dobili telefonc prej kot v Iti

Jetih. Tako bajc menijo n;i PTT. V
zvezi s tem so se občani že obrnili na
funkcionarje našc KS in clanc picd-
scdst\a KK SZDL \ krajcMii skup-
nosti. O tejstvari bomo seveda pisah
mdi \ našem glasilu »Steco\čan«.

Naše gasilsko društvo ob\cšča vse
svoje redne in podporne članc. mla-
dince in pionirje gasilcc ter vse drugc
krajane. \se DPO in drušna, da bo
61. REDNJ OBČNI ZBOR \ nede-
Ijo, 19. fcbruarja 19S4. ob 10. uri \
prostDrth male dvorane v /adružnpm
domu, Zadobrovška c. SK. I . nad-
stropje.

Vsi krajani in drugi stc vljudno
vnbljeni. Slišali boste marsikaj nove-
ga. posebno o gradnji pne fa/c gasil-
skega doma. Kerletos poteče 4-letm
mandal L;O in vsem drugim orga-
nom, bodo izvolili no\e organc druš-
t\a.

S tradicionalnim pozdravom »Na
pomoč!« vasvabijonaši gasilci. Lepo
pozdrasIjeni innasvjdenjevnedeljo.
14. 2. 19X4 ob lli. nri

IVAN KOS


